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Ve Švýcarsku se stalo něco, co se nestalo 100 let
infokuryr.cz/n/2023/07/21/ve-svycarsku-se-stalo-neco-co-se-nestalo-100-let

Jak je možné, že počet porodů klesá? U některých mužů, kteří
dostali injekci s vakcínou na Covid, je ve varlatech vidět pouze
vrcholový protein.

Když se podíváte mimo jiné na počet porodů ve Švýcarsku, můžete
vidět, že už 100 let dodržují stejný rytmus. COVID-19 neměl na tento
rytmus žádný vliv. Profil zůstává úplně stejný, poznamenává bývalý
holandský profesor Pierre Capel .

Devět měsíců po zahájení očkovací kampaně se počet porodů ve
Švýcarsku náhle zhroutil. “To se nestalo 100 let.”

Přesně devět měsíců po prvním kole injekcí lze ve statistikách
pozorovat podporodnost. “To se ještě nikdy nestalo,” zdůrazňuje
Capel.

https://www.infokuryr.cz/n/2023/07/21/ve-svycarsku-se-stalo-neco-co-se-nestalo-100-let/
https://www.bitchute.com/video/KxUXBJt1f7AL/
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„Je to úplně stejné jako očkování,“ dodává.

Ve Finsku, Dánsku a Německu údaje ukazují stejný obrázek: devět
měsíců po první injekci počet porodů klesá. „Také něco, co se
nikdy nestalo. Je to hrozné.”

Proč se tedy děti stále rodí? Protože někteří z „očkovaných“
dostávali placebo. “Vidíme, že existuje jasný vliv na plodnost a že
jedna šarže dělá něco velmi odlišného než druhá.”

“Tohle jsou těžké časy.”

Neberte nám naše děti. Video v holandštině.

 
 


